
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORAWLUI COMANESTI 

Proces-verbal  
incheiat asfazi 27.03.2023 in §edinta ordinara 

a Consiliului Local al ora§ului Comane§ti 

Convocarea consilierilor s-a facut prin Dispozitia nr. 542/21.03.2023, facandu-li-se cunoscuta 
ordinea de zi prin adresa nr. 29750/21.03.2023. 

Se face prezenta. Sunt prezenti 17 consiliefi. Doamnul consilier Munteanu Ion §i Sarca Valentin 
Cristian este prezent prin intermediul online. Fiind intrunita majoritatea, lucrarile §edintei pot incepe. 

Se invita domnul Primar pentru a prezenta ordinea de zi. 
DI Primar prezinta ordinea de zi. 

1. Project de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri §i cheltuieli la SC Apa Serv Trotu§ SRL 
pentru anul 2023. 

2. Project de hotarare privind aprobarea Listei de inevstitii pentru anul 2023 la SC Apa Serv Trotu§ 
SRL . 

3. Proket de hotarare privind contracte de concesiuni §i de inchirieri terenuri. 
4. Project de hotarare privind darea in administrare catre Directia Generala de Asistenta Sociala §i 
Protectia Copilului Bacau a unui imobil situat in ora§ul Comane§ti, judetul BacAu. 
5. Project de hotarare privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul privat in domeniul public al 
ora§ului Comane§ti, judetul Bacau. 
6.Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional nr 4 la Contractul de dare in administrare a 
serviciului §i a infrastructurii tehnico-edilitare aferente pentru prestarea serviciului de salubrizare catre 
Serviciul Local „ Eco Valea Muntelui Comane§ti. 
7. Project de hotarare privind desemnarea a doi consilieri locali din Cadrul Consiliului Local al ora§ului 
Comane§ti, care vor face parte din Comisia de evaluare a performantelor profesionale individuale ale 
Secretarului general al ora§ului Comane§ti. 
8. Proiect de hotarare privind aprobarea planului de lucrari de interes local la care vor participa in anul 
2023 beneficiarii de ajutor social. 
9. Project de hotarare privind decontarea cheltuielilor de transport pentru cadrele didactice din cadrul 
§colilor de pe raza ora§ului Comane§ti. 
10. Project de hotarare privind acordarea dreptului de uz §i servictute a unei suprafete de teren din 
domeniul public, catre SC DELGAZ GRID SA pentru lucrarea: „ Modernizare, reabilitare §i 
imbunatatire nivel tensiune in retelele de joasa tensiune din gestiunea Delgaz Grid Etapa 1- PTA 25 
Comane§ti", ora§ Comane§ti, judetul Bacau 
11.Proiect de hotarare privind corelarea unor impozite §i taxe locale pentru anul 2023 cu venit minim 
garantat — stabilit in conformitate cu prevederile legale. 
12.Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional nr. 3 la contractual de delegare a gestiunii de 
salubrizare — operare instalatii nr. 1078/1087/16.04.2018, incheiat cu SC ECO SUD SA. 
13. Project de hotarare privind inchirierea pa§unilor proprietate private a ora§ului Comane§ti, 
judetul Bacau. 
14. Project de hotarare privind aprobareacotizatiei aferente membrilor ADIS Bacau pentru anul 2023. 
15. Project de hotarare privind modificarea Listei de investitii la Spitalul ora§enesc „loan Lascar" Comane 
pentru anul 2023. 
16.Proiect de hotarare privind alegerea pre§edintelui de §edinta. 

Pre§edintele de §edinta: 
Supune la vot completarea ordinii de zi: 
Project de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico- economice, faza DALI §i a indicatorilor 

tehnico — economici aferenti proiectului „ Eficientizarea energetica a blocurilor de locuinte din ora§ul 
Comane§ti, B1 E4, Str. Republicii, Bl. 37,39,41, strada Garlei, B1 9, strada Gheorghe Donici"Cod C5-A3.2- 
49. 

Se voteaza in unanimitate. 



Supune la vot ordinea de zi! Se aproba in unanimitate. 
Supune la vot procesele verbale ale §edintelor din 27.02.2023 §i 10.03.2023. 

Supune la vot odinea de zi ! Se aproba in unaimitate 
DI consilier local Banu Mihai Razvan aduce la cuno§tintA ca la punctele 1 §i 2 al ordinii de zi 

nu participa la vot pentru a nu exista suspiciunea de conflict de interese. 
- Doamna consilier local Si§ca Maria Laura aduce la cuno§tinta ca la punctul 9 al ordinii de zi nu 
participa la vot pentru a nu exista suspiciunea de conflict de interese. 

Project de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri §i cheltuieli la SC Apa Serv Trotu§ 
SRL pentru anul 2023. 

Materialele au fost la comisii. Dna. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot. Se voteaza in unanimitate! 

2. 	Project de hotarare privind aprobarea Listei de inevstitii pentru anul 2023 la SC Apa Serv 
Trotu§ SRL . 

Materialele au fost la comisii. Dna. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot. Se voteaza in unanimitate! 

3. Project de hotarare privind contracte de concesiuni §i de inchirieri terenuri. 
D1 Cosmin Chiriac: la anexa nr 3, la ultimul punct, dintr-o eroare de scriere a fost trecuta ca suprafata 

garaj 240 mp §i trebuia 24mp. Solicit sã aprobati cu aceastA mentiune. 
Materialele au fost la comisii. Dna. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 

discutii. Se supune la vot cu mentiunea dlui Cosmin Chiriac! Se voteaza in unanimitate! 

4. Project de hotarare privind darea in administrare catre Directia Generala de Asistenta Sociala §i 
Protectia Copilului Bacau a unui imobil situat in ora§ul Comane§ti, judetul Bacau. 
DI Primar: Noi tot am aprobat cate 6 luni darea in administrare. Noi, dorim sä preluam acea 
cladire §i sa o introducem intr-un program de reabilitare §i modernizare - dupa care sä o dam spre 
folosinta spitalului ord§enesc „loan Lascar" Comane§ti. Acea cladire este proprietatea noastra, a 
ora§ului Comane§ti. Propun sä li se transmita ca nu li se mai prelungeste termenul dupd aceste 6 
luni. 
Dna Pre§edinte de §edinta Si§ca Maria Laura: Supun la vot cu mentiunea cä aceasta va fi ultima 
prelungire care se acorda. 

Dna. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt discutii. Se supune la vot. Se 
voteaza in unanimitate cu mentiunea ca la expirarea termenului nu se va mai prelungi contractul. 

5. Project de hotarare privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul privat in domeniul public al 
oraplui Comane§ti, judetul Bacau. 
Materialele au fost la comisii. Dna. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se voteaza in unanimitate! 

6 Project de hotarare privind aprobarea actului aditional nr 4 la Contractul de dare in administrare a 
serviciului §i a infrastructurii tehnico-edilitare aferente pentm prestarea serviciului de salubrizare 
ate Serviciul Local „ Eco Valea Muntelui Comane§ti. 

Materialele au fost la comisii. Dna. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii . Se voteaza in unanimitate! 

7, Project de hotarare privind desemnarea a doi consilieri locali din Cadrul Consiliului Local al 
ora§ului Comane§ti, care vor face parte din Comisia de evaluare a performantelor profesionale 
individuale ale Secretarului general al oraplui Coma.'ne§ti. 

DI consilier Adrian Ciobanu: propun pe domnii consilieri locali Laic Robert Constantin §i $opartoc 
Teofil Cristinel. 

Materialele au fost la comisii. Dna. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii/ 
propuneri. Nu mai sunt. Se voteaza in unanimitate propunerile dlui consilier Adrian Ciobanu! 
Domni consilieri locali Laic Rober Constantin §i $opartoc Teofil Cristinel nu participa la vot. 



8. Project de hotarare privind aprobarea planului de lucrari de interes local la care vor participa in 
anul 2023 beneficiarii de ajutor social. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai 
sunt discutii. Se voteaza in unanimitate! 

9. Project de hotarare privind decontarea cheltuielilor de transport pentru cadrele didactice din cadrul 
scolilor de pe raza orasului Comanesti. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai 
sunt discutii. Se voteaza in unanimitate! 

10. Project de hotarare privind acordarea dreptului de uz i servictute a unei suprafete de teren din 
domeniul public, care SC DELGAZ GRID SA pentru lucrarea: „ Modernizare, reabilitare 
imbunatatire nivel tensiune in retelele de joasa tensiune din gestiunea Delgaz Grid Etapa 1- PTA 
25 Comanesti", oras Comanesti, judetul Bacau 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai 
sunt discutii. Se voteaza in unanimitate! 

11. Project de hotarare privind corelarea unor impozite i taxe locale pentru anul 2023 cu venit minim 
garantat — stabilit in conformitate cu prevederile legale. 

Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreab5 daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se voteaza in unanimitate! 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional nr. 3 la contractual de delegare a gestiunii de 
salubrizare — operare instalatii nr. 1078/1087/16.04.2018, incheiat cu SC ECO SUD SA. 
D1 Primar: A don i sa.  o intreb pe dna Aron daca — la Bacau am fost prinsi ca Serviciu si nu ca 
societate? 
Dna Aron Mihaela: Aici este vorba de contractul cu SC Eco Sud SA. in alt document suntem 
prinsi cu Serviciul Local Eco Valea Muntelui. 

DI Primar: dacã ajungem sä dezbatem in Consiliu Local si solicitarea ADIS, sa solicitam, ceea ce 
noi am cerut mereu, sa ni se permita sa putem functiona ca societate comerciala si nu ca serviciu. 
Ca societate avem mai multe oportunitati de dezvoltare. Ca societate putem accesa fonduri 
europene ca s5-si reinoieasca parcul auto, vor putea sa se doteze Cu noi tehnologii pentru 
colectarea deseurilor din orasul Comanesti. 

Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se voteaza in unanimitate! 

13. Project de hotarare privind inchirierea pasunilor proprietate private a orasului Comanesti, 
judetul Baal]. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba dac5 mai sunt discutii. Nu mai sunt 

discutii. Se voteaza in unanimitate! 
13. Project de hotarare privind aprobarea cotizatiei aferente membrilor ADIS Bacau pentru anul 2023. 

D1 Primar: Ni s-a solicitat o majoarare a cotizatiei anuale de la 40.000 lei la 60.000 lei, o majorare 
de peste 50%, nu este ok! Este o majorare foarte mare! Eu propun sã nu se voteze lucru acesta- de a 
se majora asa mult. Noi suntem membrii ADIS, dar suntem operatori, transportatori, noi facem 
toate operatiunile. Cotizatie de 40.000 lei, cum era inainte, este suficienta. S-a plecat de la 10.000 
lei/ an. Este o majorare extraordinar de mare. Bani care ii dam absolut degeaba, bani pe care ii 
platim absolut degeaba, noi ne platim toate taxele catre aceasta asociatie. 

Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot cu mentiunea domnului primar, ca taxa sä fie 40.000 lei! Se voteaza in 
unanimitate! 

15. Proiect de hotarare privind modificarea Listei de investitii la Spitalul ord§enesc „loan Lascar" 
Comanesti pentru anul 2023. 



Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se voteaza in unanimitate! 

16. Project de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. 
Materialele au fost la comisii. DI consilier local Laic Robert Constantin propune ca pre§edinte de 

§edinta pentru urmatoarele 3 luni - pe dl consilier local Cozma Florin Ionut. DI. Presedinte de sedinta 
intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt discutii. Se supune la vot propunerea dlui consilier Laic Robert 
Constantin. Se voteaza in unanimitate! 

Alte probleme 
1 7. Project de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico- economice, faza DALI si a 

indicatorilor tehnico — economici aferenti proiectului „ Eficientizarea energetica a blocurilor de locuinte din 
orasul Comanesti, BI E4, Str. Republicii, Bl. 37,39,41, strada Garlei, B1 9, strada Gheorghe Donici"Cod C5- 
A3 .2-49. 

Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se voteaza in unanimitate! 

DI primar: Acest pachet de blocuri este pe eficientizare aprofundata, este un alt pachet de blocuri, 
altul fata de cele pe care le-ati votat in sedinta trecuta. As don i sä mai explic o data pentru cei care au i votat 
impotriva in sedinta trecuta, poate nu s-a inteles. 

Ca sä nu ne facem de ru§ine in fata populatiei, sä flu votam sau sä ne abtinem pe motiv ca au fost 
primite materialele prea tarziu sau nu s-a inteles. Mai bine prelungim sedinta cu cate ore doriti 
dumneavoastra, pana se intelege bine despre ce este vorba, pentru a nu putem sa ratam a vota aceste 
proiecte. Sunt investitii foarte importante §i nu ne putem permite sä nu le realizam. Toate proiectele 
insumate la un loc sunt in valoare de 30 milioane de euro. Acesti bani nu-i vom putea obtine de la Uniunea 
Europeana nici noi, nici cetatenii , niciodata — este singura noastra sansa prin aceste proiecte. Mai este un 
pachet de blocuri — asteptarn aprobarea de la Ministerul Dezvoltarii. DupA aceea se incheie acest capitol, 
unde au fost aprobate 60 de blocuri. Cetatenii care nu au reusit sA intre in aceasta runda cu blocurile, vor 
putea continua in urmatoarele etape. Cei care nu sunt constituiti in asociatii de proprietari, nu au audit 
energetic, expertiza tehnica, au timp sa se puna in legalitate pentru a putea participa la urmAtoarea runda de 
depunere proiecte. Se poate organiza in asociasie si un singur bloc. Daca din cartierul Zavoi sunt cetateni 
care doresc sä pregateasca documentatia pentru depunere proiecte pe eficientizare energetica, chiar si pe un 
singur bloc, o pot face. Dar se poate constitui intr-o singura asociatie §i tot cartierul Zavoi. Asociatia poate 
fi constituita din minim 20 de apartamente, aceasta este singura conditie. Cele doua blocuri de la termo nu 
sunt constituite in asociatii de proprietari, dar si cetatenii de acolo au timp sã se organizeze. 

A§ don i sã mai discutam o problema — despre deseurile din constructii, care au rezultat de la cele 3 
scoli. S-a facut foarte mare tam-tam. Poate multa lume nu §tie ce ar fi insemnat ca noi sa fi transportat acele 
de§euri din constructii ( un deseu inert- care nu afecteaza mediu) la groapa de gunoi Bacau. Noi am avut un 
acord de mediu cu Agentia de Mediu despre locatia in care a fost depozitate acele deseuri din constructii, in 
vederea ramblierii pentru consolidarea acelui drum -care se ingustase foarte mult. Avand acest material 
inert care nu polueaza mediul, am obtinut un acord de mediu in anul 2020 — ca sä-1 transportam acolo §i sä-1 
rambliem. 

Si eu sunt impotriva distrugerii mediului. Multi dintre dumneavoastra stiti ca noi am reimpadurit toti 
muntii care ne inconjoara, munti care au fost defrisati intr-un mod iresponsabil. Am plantat sute de hectare 
prin voluntariat si cu spirijinul unor asociatii din Olanda, care ne-au pus la dispozitie puietul gratuit. Unde 
am depozitat acel deseu din constructii - nu afectam in vreun fel mediul. Am vazut ca cineva mediatiza 
altceva, dar nu afecteaza pe absolut nimeni, din contra - am consolidat un drum de interes local. Este singura 
cale de acces cu un drum al nostru, al UAT, cealalta legatura pe la fosta groapa de gunoi, este un acces pe un 
drum care nu se afla in proprietatea noastra, este al sociatatii Petrom. Singura cale de acces cu cartierul 
Podina este pe acest drum consolidat de catre noi. Daca am fi transportat acel material la Bacau, (601(m) asa 
cum ni s-a propus, ar fi trebuit sä cumparam alt material si sä consolidam acel drum, ceea ce ne-ar fi costat 
alti bani. Ar fi insemnat sä cheltuim zeci de miliarde de lei pentru a-1 transporta pe acesta la Bacau. Am 
participat la o sedinta la Bacau, unde au participat: Garda de mediu, Agentia de mediu, Prefectura, Consiliul 
Judetean, ADIS, Operatorul gropii de gunoi -Eco Sud si am intrebat daca din judetul Bacau mai sunt UAT-
uri care au dus acest deseu din constructii la groapa de gunoi? 
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Reprezentanti ADIS-ului au raspuns — insignifiant. Nici cei din Bacau , care sunt foarte aproape n-au 
dus de§eurile din constructii la groapa de gunoi. Taxa este de 80 lei — taxa de mediu, §i 1 leu taxa de 
depozitare- ar fi insemnat pentru noi 1] miliarde de lei vechi . Licitatiile pe care le-am facut cu aceste 3 §coli 
au fost facute la nivelul preturilor din 2018 — nu esteyroiect prin PNNR, a§a cum se tot spune sau ca s-a 
in§elat Uniunea europeana...nu s-a in§elat nimeni. In licitatiile de la vremea aceea s-a specificat Ca 
depozitarea de§eurilor generate din constructii se vor transporta la o distanta de 5 km. Atat are constructorul 
prevazut ca.  transporta acel de§eu de constructii. 

Noi am sugerat constructorului sa depoziteze acel de§eu din constructii ca sä-1 putem sä-1 rambliem, 
§i sa putem consolida acel drum. Nu s-a facut nici o ilegalitate, s-a respectat acordul de mediu. Din cauza 
acestor devalorizari de preturi am fost nevoiti sä refacem proiectul tehnic la valorile actuale, a trebuit sã 
refacem licitatiile de executie. S-a ajuns la faza in care, la §coala Ciprian Porumbescu sã creasca valorile cu 
36 de miliarde. Scoala Liviu Rebreanu cu §colile arondate — 73 de miliarde. Aceste sume trebuie sä le 
suportam de la bugetul local, credeti ca ne mai putem permite sa platim transportul acestui material inert 
din constructii la Bacau? Material care nu afecteaza mediul. Noi nu numai ca am facut o economic de bani 
pentru a-I transporta, am facut o economic ca sä cumpararn alt material pentru a consolida drumul. Au 
inceput §i rebilitarile, consolidarile §i la alte §coli: Scoala Cuza Voda, Gradinita de langa biserica Laloaia, 
Sala de sport de pe str. Petru Rare§,etc. Ce facem? Ne plimbam pe drum cu de§eurile din constructii? In 
aceasta situatie sunt toate localitatile care au accesat astfel de proiecte in derulare. Mai multe localitati din 
judet au primit amenzi, dar care au fost contestate. Pe strada Bradului am mai consolidat un drum, acum 
multi ani, cand am derulat un project prin programul PIDU. Acolo era o vagauna. Noi suntem singurii care 
ne putem gestiona aceste materiale inerte rezultate din constructii. Mai sunt discutii ca nu se face nimic in 
parculetul din centrul ora§ului. Centrul ora§ului este singura locatie unde putem construi o parcare subterana 
cu cloud, trei nivele,iar deasupra sä amenajam un spatiu verde. Dar subteran putem sä facem loc pentru toate 
ma§inile din centrul oraplui. Am construit peste 1000 de parcari in crawl nostru, se pare cä tot nu este 
suficient. Cei care se grabesc cu afirmatii ar trebui sä se abtina, se pot face de ru§ine. Nu ax trebui sa se puna 
piedici, ar trebui sa se caute solutii. Se spune ca nu se face piata. Stiti ca ne-am judecat zeci de ani pentru 
piata §i la fel §i pentru zona din centru( parculetul ora§ului)? Au fost procese interminabile. Nu §tie nimeni. 
La piata a fost ca§tigat procesul de cel care a revendicat, jar acea persoana nu vrea sa fie remunerata de catre 
ANRP. De aceea suntem in imposibilitatea sa construim ceva acolo. Avem project de construirea unei piete 
noi. Suntem in diverse etape - pe diverse zone. Daca aveti nelamuriri veniti §i intrebati. Sunt multi 
consilieri, care dezinformeaza pe facebook. Populatia Ii dore§te sa faca ceva util pentru ora§ul nostru, nu sä 
punem piedici. Amenzile nu le plate§te primarul, se adauga la toate cofinantarile pe care le avem de platit 
pentru toate proiectele in derulare. Va rog respectuos, cand aveti nelamuriri, sa veniti la mine sä va explic. 

DI consilier local Constantin Stefan: Piata, nu se poate face expropriere, pentru bucata aia de teren? 
DI Primar: este vorba de tot terenul din piata 
Dna consilier local Negrea Elena: Nu se poate gasi o alta locatie sa construim o plata? 
DI Primar: Va rog sa faceti dvs propunere 
Intre timp facem alte proiecte , alte investitii, nu stam degeaba. 
Cand am votat in sedinta de consiliu local reabilitarea cladirii primariei, un domn consilier de la USR 

— a votat impotriva, bineinteles, §i a mentionat cã decat sa facem aceasta investitie in primarie ar sä 
reabilitam §coala Cuza Voda. I-am explicat, in timpul §edintei,ca §coala Cuza Voda este prinsa intr-un alt 
proiect §i se afla in licitatie, dar nu a tinut cont. A doua zi a mers la §coala Cuza Voda, a facut poze, a facut 
filmare imprejurul §colii §i a spus ...„ priviti cum primarul in loc sã faca §coala, reabiliteaza cladirea 
primariei". In urma cu cativa ani, in aceasta sala de §pedinta, au cazut tavanele, cladirea este veche de peste 
100 de ani. Scoala la care facea referire domnul consilier- este intr-un project din anul 2018. In momentul 
acesta, §coala Cuza Voda este in constructie, cladirea primariei nici nu a inceput. Se face confuzie intre 
proiecte §i programe, cand doriti sa spuneti ceva, vä rog sä ma intrebati. 

Dl consilier local Constantin Stefan: $colile Ciprian Porumbescu §i Liviu Rebreanu sunt pe POR, nu 
au prinse transportul de§eurilor rezultate din constructii. Va intreb pentru ea urmeaza reabilitarea a 60 de 
blocuri, cc se va face cu atatea de§euri? 

DI primar: faceti o mica mare confuzie. 
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In cadrul proiectului de construire a acestor §coli s-a prins transport de§euri rezultate din constructii 
pe o distanta de 5 km. Legea ne permite prin rambliere sã le transportam in localitate acolo unde UAT 
hotara§te. 

Augustin Jitaru: Legea te obliga sã valorifici 70 % minimul, din aceste de§euri. 
Dl Primar: ramblierea este o procedura de indreptare a suprafetei. 
Augustin Jitaru: Cei de la Egroapa de gunoi se folosesc de aceste de§euri pentru a ramblia groapa de 

gunoi. Dl primar: Acestea se sorteaza in de§euri periculoase §i de§euri nepericuloase. 	De§eurile 
nepericuloase, cum sunt aceste tipuri de de§euri din constructii, pot fi folosite in anumite scopuri. Pentru 
consilierii care sunt localnici, vä rog sä luati ma§ina §i sa mergeti pe podei, acolo unde este manastirea. La 
ultima curba, este o parcare generoasa, acea parcare tot a§a a fost facuta, din de§euri din constructii, am 
rambliat, am dat cu gazon, acum este verde. Acea parcare deserve§te manastirea, mai ales cand are hram. De 
la vale de parapetii de protectii se vede taluzul, dar §i salcamii. Deja sunt mari§ori, de§i au doar 6 ani. Pentru 
ce sä caram aceste de§euri la Bacau cand le putem gasi utilitate la noi? 

DI consilier local Tomita Ardeleanu: Pentru cetatenii care au demolat ceva in curte la ei, pot folosi pe 
proprietatea lor sä infimde o groapa? Intreb ca sä nu primeasca amenda. 

DI primar: da, sigur ca pot. Se poate ramblia. 
Augustin Jitaru: Exista situatii cand persoanele de la bloc demoleaza prin casa, gresie faianta §i 

apeleaza la noi pentru acest de§eu, dar sunt §i persoane care doresc material pentru pomisteala la casa, noi le 
oferim acest material. Gasim astfel de de§euri aruncate de oameni in rape , tot noi le ridicam, le sortarn, 
pentru ca nu arunca doar de§eu din constructii, amesteca cu alte de§euri. 

DI Primar: de aceea am pus acel afi§ in zona cu pricina, sã nu transformam acea zona in groapa de 
gunoi. Cetateanul face curat in curte §i nu sorteaza, arunca tot acolo, amesteca cu de§eurile din constructii. 

A aflat toata tara ca la Comanesti se fac 3 §coli, dar noi avem mult mai multe proiecte:blocuri, 
gradinite, cladirea primariei §i allele. 

Dl. Pre§edinte de §edinta: Daca nu mai sunt alte probleme, declar inchise lucrarile §edintei de astazi. 
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

Pre§edinte de §edinta, 	 Secretar general, 
Consilier local 
	

jurist Daniela Chirilä 
$i§ca Maria Laura 

intocmit, 
insp. Tiurtiuca Elena 


